
SHARE YOUR FUN MOMENT 
@THEPEAK INSTAGRAM

分享您在山頂的時刻

追蹤 及將照片上載至Instagram，標籤#ThePeakTower及
#ThePeakTram，10位獲最多“讚好”的參加者之照片將獲得豐富獎品一份！

Follow                                   and upload a photo at the Peak with hashtag 

#ThePeakTower & #ThePeakTram on Instagram, 10 followers’ photos with the 

most “LIKE” will get a PRIZE!

完成後，記得到我們地面層之顧客服務中心出示“分享頁”，以免費換取明信片和
郵票一套*！ 您亦可以將明信片存入設於P2樓層之“傳愛到未來”郵箱，選擇您想
寄出明信片之日期投入，我們便會於當天為您寄出！

Don’t forget to get a free postcard & postage stamp set* by showing the
"share page" to our staff at Customer Service Counter (G/F) upon completion!
You can also deposit your postcard to the “Post Love to the Future” postbox
(Level P2) at the box of your date of choice, we will post it for you on that day!

*套裝包括一款隨機派發之明信片及郵票一個，先到先得，換完即止
*Including 1 postcard (on random basis) and 1 postage stamp. On a first-come
first-served basis while stock lasts

想了解更多活動詳情，可致電 2849 0668 與凌霄閣顧客服務中心職員聯絡。
For more information, please call 2849 0668 to contact our staff at Customer
Services Counter.
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